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ZAPISNIK 
 

sa 17. sjednice Odbora za komunalno gospodarstvo, koja se održala dana 
25.03.2025. godine (UTORAK) u Gradskoj vijećnici Grada Preloga, Glavna 35, 

Prelog, s početkom u 18,20 sati.   
 
SJEDNICI SU PRISUTNI ČLANOVI ODBORA: 
 

1. Josip Hižman, predsjednik, 
2. Mario Vrbanec, član, 
3. Nikola Kvakan, član i 
4. Josip Novak, član. 

 
SJEDNICI NIJE PRISUTAN: ŽELJKO SLAVIČEK. 
 
SJEDNICI SU JOŠ PRISUTNI: Ljubomir Kolarek (gradonačelnik Grada Preloga), Đuro 
Ujlaki (predsjednik Gradskog vijeća), Zdravko Kvakan (vijećnik Gradskog vijeća Grada 
Preloga), Zvonimir Grabant (pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije), 
Miljenka Radović (pročelnica Upravnog odjela za upravu i društvene djelatnosti), i 
Kristijan Levačić (v.d. direktora GKP Pre-kom d.o.o.).  
 
Predsjednik Odbora Josip Hižman otvara 17. sjednicu Odbora za komunalno 
gospodarstvo te predlaže sljedeći dnevni red: 
 
 

D N E V N I   R E D 
 

 
1. a) Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 

komunalne infrastrukture za 2024. godinu.  
b)  Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja  
komunalne infrastrukture za 2024. godinu.  

 
 

Članovi Odbora za komunalno gospodarstvo JEDNOGLASNO prihvaćaju tako 
predložen dnevni red. 
 
 
Prelazi se na rad po utvrđenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. a) 

 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 
infrastrukture za 2024. godinu sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na 
sjednicu. 
 
Zvonimir Grabant je podnio uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE  

na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa građenja 
komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 
TOČKA 1. b) 

 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2024. godinu sa obrazloženjem, članovi Odbora dobili su uz poziv na 
sjednicu. 
 
Zvonimir Grabant je podnio uvodno obrazloženje. 
 
Rasprave nije bilo.  
 
 

Odbor JEDNOGLASNO daje 
POZITIVNO MIŠLJENJE  

na prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 
komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

 
 
Dovršeno u 18,30 sati.       
 
                                                                                           Predsjednik:  
                                                                             

                                  Josip Hižman  


